



Video Systems / iSMovieMachine M

iSMovieMachine M
IS-VS-MM-M



Specifications

- Various configurations of case and graphic board
- All common video formats incl. MPEG1, MPEG2, AVI, WMV etc.
- 10/100/1000Mbit Ethernet
- 500GB HDD
- DVD-RW
- Video Out: HDMI, DVI, VGA
- Audio Out: 3,5mm jack, 24Bit / 96KHz
- Full HD (max. 1920 x 1080)
- Synchronizable over MTC
- incl. Software
- Max. power consumption: 230V / 550W
- Dimensions (W x H x D):
482.6 x 90 x 528 mm
- Net weight: approx. 15,0 kg

Videosysteme

Die iSMovieMachine ist ein vielfältig einsetzbarer Video Player.

Durch die vollständige Integration in eine Mediensteuerung sind viele weitere Szenarien neben gewöhnlichem „Start-Stop- Pause- Resume“ realisierbar. Zum Beispiel kann auf einen Trigger zu einer Filmszene gesprungen werden oder ein ganz anderer Film geladen werden oder eine ganz andere Playliste. Die über einhundert Befehle und Ereignisse, die eine iSMovieMachine mit der Steuerung austauschen kann, ermöglichen alle denkbaren Abläufe.

Die iSMovieMachine M spielt alle gängigen Video-Formate ab und unterstützt die Synchronisation von bis zu 254 Playern.

Die iSMovieMachine M bietet kein Software Soft-Edge und keine Echtzeit-Verformung des Videobildes (Image-Warp) wie der „große“ Bruder iSMovieMachine L.

Video Systems

The iSMovieMachine is a broadly deployable video player.

By fully integrating the iSMovieMachine into a media control many scenarios besides the usual „Play-Stop-Pause-Resume“ get viable. For example, the film can be skipped to a scene with a trigger or another film can be loaded or a whole other playlist. Over onehundred commands and events that the iSMovieMachine can exchange with the control unit, allow all kinds of thinkable sequences. The iSMovieMachine M plays all common video formats and supports the synchronisation of up to 254 players.

The iSMovieMachine M does not provide software soft-edge and image-warp for the video image as the iSMovieMachine L.